
Referat fra Generalforsamlingen i Bælum BuƟkshus ApS onsdag d. 2. april 2025 i SOGNEGÅRDEN kl. 19:00 
Formanden bød velkommen Ɵl de fremmødte anpartshavere. Forsamlingen godkendte forslag Ɵl valg af dirigent. 
1. Valg af dirigent: 
         Sten – tak for valget og tak Ɵl de mange fremmødte anpartshavere. 88 Ɵlmeldt.  
         Konstaterede at GF var lovligt indvarslet i henhold Ɵl §6 i vedtægter som siger: 
         AĬoldes i Bælum i april måned. Indkaldelse Ɵl Generalforsamling med mindst 14 dages varsel ved annoncering i den 
         lokale presse og på hjemmeside. Gennegang af diverse opslag om indkaldelse. 
2. Formandens beretning: 

Bente orienterede om årets bygningsvedligeholdelser og arbejde med en exit strategi for anpartshavere. 
Forslag Ɵl donaƟon af anparter Ɵl støƩeforeningen af Bælum Friskole. Bestyrelsen indsƟller at sæƩe §4 om opkøb af op Ɵl 
5% af egne anparter kr. 141.500 Ɵl indre værdi. 
Gennemgang af dokumenter for køb af salg som anpartshavere kan downloades fra hjemmesiden. 
Forsamlingen godkendte beretningen med applaus. 

3. Fremlæggelse af årsrapport 2024 med revisorpåtegning og årsberetning samt godkendelse af rapporten. 
Mogens gennemgik årsrapporten og noter, som ikke havde medført overraskelser. Dernæst udviklingen af anparters indre 
værdi hen over årene fra kr. 2.500 Ɵl den nuværende værdi kr. 3.468. Årets overskud landede på kr. 256.956 
Forsamlingen godkendte årsberetningen med applaus. 

4. Beslutning om anvendelse af overskud eller dækning af tab i henhold Ɵl den godkendte årsrapport. 
Forsamlingen godkendte bestyrelsens indsƟlling, at årets overskud Ɵllægges egen kapitalen. 

5. Fremlæggelse af budget 2025. 
Mogens gennemgik budget 2025 hvor der budgeƩeres med et overskud på kr. 267.000 
Forsamlingen godkendte budget 2025 med applaus. 

6. Valg af medlemmer Ɵl bestyrelsen. 
Ingen nye forslag Ɵl kandidater var indkommet der var genvalg Ɵl: 

        Bente Søgaard 
        Susanne Hjorth 
         Sten Jensen 
         Forsamlingen godkendte valget med applaus.  
7. Valg af suppleant Ɵl bestyrelsen 
      Der skal vælges 2 og på valg for 2 år er: 
        Tommy Jensen  
         Steffen Holmgaard ønske at udtræde som suppleant og der skal vælges 1 ny suppleant for 1 år.  Tak Ɵl Steffen. 
         Karina Krogh modtager valg 
         Forsamlingen godkendte valget med applaus. 
8. Valg af revisor 
      Forsamlingen godkendte Redmark som revisionsselskab. 
9. Indkomne forslag  
    Ingen forslag indkommet. 
10. Eventuelt 

Christoffer og Nete fra Bælum Friskole fortalte om deres arbejde med opreƩelse af en friskole i Bælum. Skolen og dens 
bestyrelse har nu fået friskolen godkendt Ɵl at starte op fra det nye skoleår august 2025. Der er p.t Ɵlmeldt 38 elever. Bygninger 
er købt og i starten lejer man sig ind og senere vil man overtage bygningerne. Der er Ɵllige etableret en støƩeforening der er i 
fuld gang med at søge økonomisk støƩe og donaƟoner. Det er nødvendigt at få skaffet en grundkapital for at sikre likviditeten Ɵl 
driŌen. Elvebetalingen fra staten bliver først betalt sent i skoleåret og dermed har man et stort udlæg i starten. Man har allerede 
fået støƩe fra virksomheder, foreninger og private. DonaƟoner fra anpartshaverne vil være meget kærkommen. 
StøƩeforeningen er i øvrigt godkendt af skaƩestyrelsen Ɵl at modtage donaƟoner så man har mulighed for skaƩefradrag. 

Sten som anpartshaver – Da der på sigt sker ændringer i ejerstrukturen af Bælum Butikshus ApS - er der også nødvendigt at 
vi får tilpasset vedtægterne, som ikke tager højde for en exit strategi til indre værdi eller en mindretalsbeskyttelse. 
Forsamlingen gav opbakning til bestyrelsen til det videre arbejde. 

Tak Ɵl den samlede bestyrelse for 10 års ulønnet frivilligt arbejde og engagement. Tak for godt fremmøde.  

Møde slut 20:15 ref. STJ 

 

 

 

 


